
 
 

   

 

THICK & EASY® Thickened Dairy – Honey - 84113 
Thick & Easy® Thickened Dairy 

 
Thick & Easy® Boisson de lait épaissie 

Overview 
 
THICK & EASY® Thickened Dairy Beverage is made with partly skimmed milk so it has a “real dairy” taste. It provides the 
same nutritional benefits as regular milk and is packaged fresh to hold its great milk flavour. Available in a convenient 
single serve 236 ml size container. It can also be enjoyed in two great tasting flavour varieties, original or chocolate. 
Storage & Handling: 
Store in a cool, dry place. Do not expose to moisture and heat. Do not freeze. Refrigerate after opening. Discard if not 
used within 4 days of opening. 
 
Information 
 
Les boissons de lait épaissies Thick & Easy® sont faites de lait partiellement écrémé, ce qui leur donne un goût de lait 
véritable et offrent les mêmes avantages nutritionnels que le lait ordinaire. Disponibles en format de 236 ml, elles vous 
sont offertes en deux variétés de délicieuses saveurs, originale ou chocolat.  
Entreposage et manutention : Conservez dans un endroit frais et sec. Ne pas exposer à l’humidité et à la chaleur. Ne pas 
geler. Jeter si le produit n’est pas utilisé dans les 4 jours suivant l’ouverture 
 
 

 

Ingredients: Partly skimmed milk, Modified 
tapioca starch, Sugar, Skim milk powder, 
Xanthan gum, Sodium phosphates, 
Carrageenan, Locust bean gum, Sodium 
citrate. Contains: Milk. May contain: Tree 
Nuts. 

 Ingrédients : Lait partiellement écrémé, 
Fécule de manioc modifiée, Sucre, Poudre de 
lait écrémé, Gomme xanthane, Phosphates de 
sodium, Carraghénine, Gomme de caroube, 
Citrate de sodium. Contient : Lait. Peut 
contenir : Noix. 


